
 
 
ACTA DE LA REUNIÓ DE CONSTITUCIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I 
PARTICIPACIÓ CALELLA, DEL DIA 14 DE JUNY DE 2012 
 
Lloc: Local de l’AVAC 
Inici de la sessió: 18.05 hores 
Finalització de la sessió: 18.50 hores 
 
 
senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA, President 
senyor ALBERT GOMEZ CASAS, Primer Tinent d’alcalde i representant del Grup 
Municipal de Convergència i Unió. 
senyor FREDERIC PRATS ESTEVE, regidor delegat de Relacions Ciutadanes. 
senyor FRANCESC VAQUÉ TÀBOAS, com a membre de l’Associació de Veïns i 
Amics de Calella 
senyor JOSEP ESTEBA GELPÍ,  com a membre de l’Associació de Veïns i Amics de 
Calella 
senyor XAVIER GOMEZ MEIER, secció turisme. 
senyor JORDI PENAS IRIBERRI, secció nàutica. 
senyora EULALIA OLIVE ABELLA, secció comerç 
senyora MARIA TERESA GALÍ CORREDOR, no pertany a l’Associació de Veïns i 
Amics de Calella.  
 
Actua com a Secretari, el de la Corporació, senyor JORDI TURON SERRA. 
 
 
1. CONSTITUCIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPACIÓ DE CALELLA.- 
 
En aquesta sessió queda constituït formalment el Consell de Gestió i Participació de 
Calella. 
 
 
I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió. 
 



2.- PRIMERES ACTUACIONS.- 
 
Es fa constar que no assisteix la senyora Eulalia Olivé Abella, de la secció de comerç. 
 
L’Alcalde-President de la Corporació manifesta que les decisions que es prenguin en 
l’àmbit del Consell s’han de traslladar als òrgans executius (Ple o Junta de Govern 
Local) per transformar-los en realitat. 
 
La propera trobada es realitzarà el mes de setembre de 2012, per establir els 
possibles inversions a Calella, en el pressupost municipal. Per tant, l’Associació haurà 
de presentar un llistat proposta. 
 
Les funcions del Consell de Gestió i Participació i de l’Associació de Veïns, són 
diferents i compatibles entre si. 
 
D’acord amb el que estableixen els estatuts reguladors, cal nomenar un vicepresident 
del sector privat.  S’acorda per unanimitat que en la propera reunió es comunicarà la 
persona designada. 
 
L’Alcalde-President exposa que pel que fa a les boies, cal assolir un equilibri entre el 
seu nombre i la protecció de l’espai marítim i paisatgístic.  L’Ajuntament no acceptarà 
un increment del 30% o més, del nombre de boies. En el proper Pla d’Usos es preveu 
col.locar boies de passants.  
 
Així mateix, s’han atorgat acreditacions a les nàutiques perquè puguin aparcar a les 
zones de càrrega i descàrrega a l’hora d’anar a reparar alguna embarcació. 
 
En relació als camins de Ronda, s’està fent el manteniment i la conservació dels de 
Llafranc i Calella. 
 
S’informa que l’Ajuntament està elaborant un nou Plec del contracte de recollida 
d’escombraries i neteja viària, que puja a la quantia de 3,2 milions d’euros a l’any, 
s’unificarà el contracte amb una única empresa, i l’objectiu és reforçar els caps de 
setmana i ponts que és quan hi ha més afluència de visitants. 
 
La senyora Maria Teresa Galí entén que no estan representats tots els sectors de 
Calella (pescadors, etc). 
 
Respon l’Alcalde-President que el Consell de Gestió i Participació no pot ser un òrgan 
assembleari, ha de ser un òrgan executiu. El que sí que es pot fer amb caràcter previ 
al Consell de Gestió i Participació és una trobada oberta amb els veïns per explicar 
que es vol fer amb el Consell i establir el llistat d’inversions mitjançant procés 
participatiu. 
 
També el propi Consell podria realitzar comissions específiques per sectors concrets. 
 
En relació a l’aparcament del carrer Chopitea, aquest s’obrirà el dia 20 de juny fins el 
dia 15 de setembre, essent de pagament només els mesos de juliol i agost.  La 
primera hora serà gratuïta per aquells que paguin l’Impost de Vehicles de tracció 
Mecànica al municipi. 
 



Així mateix es comunica que s’inicia la revisió del POUM del 2007, reafirmant que a 
Calella, igual que a Tamariu i a Llafranc, ja no es pot edificar més, és a dir que no hi 
pot haver increment edificatori. 
 
Per tant, les parts es convoquen passada la segona quinzena del mes de setembre, 
per realitzar una reunió participativa prèvia, amb els veïns de Calella, abans del proper 
Consell de Gestió i Participació, on s’ha d’explicar la missió d’aquest i establir el llistat 
d’inversions. 
 


